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NOVA SCOTIA DUCK TOLLING RETRIEVERKLUBBEN 
Protokoll fört vid styrelsemöte via zoom 24-08-26 
 

 
                      
 
§ 46 Ordförande  öppnade mötet och hälsade välkommen. 
 
§ 47           Beslutsmässighet.  Beslutsmässighet föreligger.  

Närvarande: Mats Viker, Gunliz Bengtsson, Malin Kånåhols, Therese 
Knutsson,  Carina Boijertz, Henrietta Hellström, Romy Jonsson, Louise 
Blomkvist , samt Åsa Roosqvist. Anmält förhinder: Mikael Knös 

 
§ 48              Dagordningen presenterades och godkändes.                                                  
  
  
§ 49            Som justerare valdes Romy Jonsson 
 
§ 50 Föregående protokoll lades till handlingar  
  
 
§ 51 Inkomna skrivelser 

• diverse post från SSRK 
 
 

§ 52  Utgående skrivelser 
• Svarat SSRK avseende regelrevidering retrieverprov 
• Svarat SSRK angående typstadgar 
• Svarat SSRK angående medlemshantering 

 
 

§ 53  Rapporter från alla ansvarsområden 
  

a. Ordförande:   
Har haft kontakt och dialog med SSRK HS angående ovanstående regelrevidering. 
Tollarklubben motsätter sig att tollarna exkluderas från field trials och har stöd 
från SSRK HS i detta ställningstagande.  
Arbetsgrupp i SSRK angående medlemsavgifter: Nu betalar vi 10 kr av vår 
medlemsavgift till SSRK och har gjort så lång tid. Det kommer en höjning som är 
betydligt lägre än det förslag som presenterades vid fullmäktige 2023. Detta 
motiveras att exempelvis stamboksförningsavgift (exempelvis vid prov) mm har 
höjts. Förslaget kommer att presenteras på SSRKs fullmäktige 2025. 
Arbetsgrupp i SSRK, “Vårt medlemskap”: också en grupp skapad efter fullmäktige 
2021, där man nu tittar på att skapa inspirerande filmer för valpköpare.  
Vi ska diskutera möjligheten att införa ett ungdomsstipendie.  
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b. Vice ordförande:    

Ingen rapport. 
 

c. Jaktansvarig:   
Delaktig i diskussionen angående regelrevideringen.  
Mentalindexgruppen har haft paus under sommaren, med anledning av Specialen, 
men nu är de igång igen och publicering av mentalindex planeras till september.  
Deltagit i tollingjaktkommitten och där diskuterat prioriterad lottning.  
Regelrevidering av tollingjaktprov är på gång.  
Tollingjaktansvarig och uppfödaransvarig kontaktar uppfödarna för att få deras 
synpunkter utifrån avelsutvärderingssynpunkt. 

 
d. Sekreterare:    

Inget att rapportera 
 

e. Kassör:   
Genomgång ekonomisk rapport.   
Allt från Specialen är inte rapporterat och redovisat. Prognosen ser bra ut. 
Finns dock kvar en hel del kepsar. 
Antal medlemmar: 1341 st den 1 augusti. 

 
f. Avelsansvarig:  

Rullande hälsostatistik.  
Diskussion på gång inom SKK att samköra HD-index mellan Norge, Sverige 
och Danmark.  
Fler kombinationer har gjorts mellan A+A (höftledsröntgade) hundar vilket 
leder till att hundar röntgade med B får lägre index. 
Medelvärdet på födda valpar/kull ligger på 5,9 valpar.  
 

 
g. Aktivitetsansvarig:   

Har mailat aktivitetsgrupperna angående både My Dog och Stockholm Hundmässa 
samt förfrågan om aktiviteter i aktivitetsgrupperna.  
Påminner om rapportering av aktiviteter under hundförbudstiden från alla 
aktivitetsgrupper. 

 
h. Uppfödaransvarig :   

Kommer formulera ett formulär till uppfödare ang kommande regelrevidering av 
tollingjaktproven, ska även undersöka hur de digitala protokollen används av 
uppfödare.  
Digital uppfödarträff i höst?  
 
 

i. Specialenansvarig:  
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Kort reflektion av Tollarspecialen 2024. Gått jättebra, stort tack till den lokala 
gruppen.  
Det var 10 fler hundar anmälda 2024 än 2023, framförallt utställningen drog fler 
hundar. Rally tappade samt att nose work ej fanns med i år.  
Färre startande i juniorklass på tollingjaktproven, otroligt många i öppenklass. 
Bra initiativ att berätta om hur ett Tollingjaktprov går till.  
Enkät utskickad till alla deltagare för att utvärdera samt att ge förslag på hur 
specialen kan utvecklas och förbättras. 
Viltet räckte! Vilket var ett orosmoln då vi fått färre änder än tidigare år.  
 
Nu är planeringen igång för 2025 års special. Vi planerar att släppa platsen efter 
vårt fysiska möte i november. Fåglarna är beställda! 
 
 

j. Exteriöransvarig 
Deltagit på inledande möte med SSRK angående 
exteriördomarkonferensen. Finns numer en mall för hur domarkompendiet 
ska se ut, texten från tidigare kompendium kan användas att utgå ifrån 
däremot kommer fler bilder att behövas. Kompendiet kompletteras med 
filmade hundar. Filmning av hundar kommer ske maj 2025.  
Tollarklubben behöver utse/tillfråga en rasrepresentant som presenterar 
vår ras på konferensen. Arbetet fortlöper, nytt möte i oktober. 

. 
 
 
§ 42          Hemsidan – Tidningen Tollaren 
 Påminner om att skicka uppdateringar till webmaster. 

 
 
§ 43  Övriga frågor: 

• Klubbmöte 15 mars 2025 i Stockholm. 
• Fysiskt styrelsemöte 16-17 november 2024, Linköping 
• Mats informerar  
• Extra styrelsemöte inlagt 21/10 via zoom 

 
        
§ 44  Nästa styrelsemöte:  Måndag 16 september kl 19.00 
 
 
 
§ 45          Ordförande avslutade mötet. 
 
 
 
Vid Protokollet:                                                                      Justeras: 
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-----------------------------------------                                -------------------------------------------- 
Åsa Roosqvist, sekreterare                                              Mats Viker, ordförande 
 
 
 
 
    -------------------------------------------- 
    Romy Jonsson 
  
  
                                                                                                        
  


